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Abstract (en)
[origin: EP0538816A1] The communication passage (2) has a communication passage roof (3) and two side walls (4), each of which is subdivided
into a lower side-wall component (6) and an upper side-wall component (8). The two lower side-wall components (6) are connected to side-wall
regions (7, 7') of the two goods wagon units (1, 1'). The communication passage roof (3) is supported on a flexible carrying element (10) which
connects the vertically adjustable roofs (9, 9') to one another. The carrying element (10) is preferably a leaf spring which can be pivoted at the two
vertically adjustable roofs (9, 9') and is also guided so as to be longitudinally displaceable to a restricted degree at at least one of the two roofs (9,
9'). <IMAGE>

Abstract (fr)
Le couloir de communication (2) comprend un toit (3) et deux parois latérales (4), chacune d'elles étant divisée en une partie inférieure (6) et en une
partie supérieure (8). Les deux parties inférieures des parois latérales (6) sont reliées à des zones (7, 7') des parois latérales des deux wagons de
marchandises (1, 1'). Le toit du couloir de communication (3) est étayé par un élément porteur (10) souple qui relie les toits réglables en hauteur (9,
9') l'un à l'autre. L'élément porteur (10) est de préférence un ressort à lames pouvant pivoter au niveau des deux toits réglables en hauteur (9, 9') et
pouvant être déplacé, dans une certaine limite, au moins le long d'un d'entre eux.
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